
   

 

 
   Göteborg 2003-02-26 

 
 
Nyhetsbrev Kolkata 
 

Hej alla familjer på väntelistan! 
 
Vi hoppas att ni alla haft en bra början på år 2003. 
 
Som de flesta av er kanske redan vet hade vi nyligen den stora glädjen att 
förmedla ett barnbesked från Kolkata – äntligen! 
 
Vi fick i slutet av förra året besked från Kolkata om att vi inom kort kunde 
förvänta oss nya barnbesked och nu har alltså ett barnbesked kommit. 
 
Veckan innan barnbeskedet kom, skrev vi ett brev till samtliga familjer som 
har sin ansökan i Kolkata. I detta brev erbjöd vi de familjer som passar in 
på fler kontakter att dessutom ansöka hos någon av dessa kontakter. 
Anledningen var att ge alternativa möjligheter för de väntande familjerna. 
 
Vi är nu givetvis mycket glada över att ett barnbesked äntligen kommit efter 
en mycket lång väntan. Vi vill dock vara tydliga med att vi inte alls kan 
uttala oss om i vilken omfattning vi kommer få barnbesked framöver.  
Som ni tidigare fått besked om kommer det inte att komma lika många barn 
från Kolkata genom FFIA, som under tidigare år. Skälet till detta är att de 
inhemska adoptionerna har ökat. 
 
Vi vill också meddela er att vi avvaktar med att skicka nya ansökningar till 
Kolkata, tills vi fått en uppfattning om i vilken omfattning vi kommer få 
barnbesked framöver. 
 
Än en gång vill vi uppmana er som står på väntelista för Kolkata att fundera 
över alternativa utlandskontakter pga den långa väntetiden.  
 
Ni är välkomna att höra av er till oss på telefon, så kan vi diskutera vidare 
runt möjliga alternativ. 
 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
 
 
Birgitta Wrangsjö Buch och Eva Turner 


